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Balanç de legislatura (II): les persones, primer
 

  

Per continuar amb el balanç de feina feta durant aquesta legislatura, cal destacar les polítiques socials que ha aplicat el govern
de pacte progressista. És evident que l’actual conjuntura de crisi econòmica i social ha provocat que les institucions patissin
greus dificultats financeres, però malgrat això hem dedicat tots els esforços que hem pogut a afavorir la justícia social, la
cohesió, la inclusió, la qualitat de vida i el benestar col·lectiu dels ciutadans i les ciutadanes d'aquest país.

Hem posat l’accent progressista a totes les àrees en què hem tengut responsabilitats: regenerant barris degradats, fent més
assequible el transport públic, creant noves prestacions comunitàries, amb mediació i programes d’acollida a les escoles,
acostant la cultura a tothom, etc.

Hem promogut de valent la participació ciutadana en els afers públics. Amb aquesta finalitat hem creat òrgans i processos
participatius que mai s’havien donat a les Illes Balears.

Hem prestat una atenció especial als col·lectius que ho requereixen: joventut, gent gran, persones amb discapacitat, víctimes
de la violència masclista, famílies monoparentals, persones nouvingudes, persones en situació de dependència i menors en
risc. I ho hem fet des d’un enfocament comunitari, donant eines per a l’emancipació, la independència, la cura i la dignitat.

Us adjuntam un document amb tota la feina feta en aquests àmbits.
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“És un dia històric: acabam amb l'urbanisme a la carta”
 

  

El Consell de Mallorca ha aprovat aquest dijous la modificació definitiva del Pla Territorial de Mallorca amb els vots
favorables del BLOC, el PSOE i el PP, i l’oposició d’UM. Es tracta d’una aprovació històrica que permet la reducció del
creixement previst en 465 hectàrees vinculades a les 19 Àrees de Reconversió Territorial (ART) que ara s’eliminen.

La portaveu del BLOC a la institució insular i vicesecretària general del PSM-EN, Joana Lluïsa Mascaró, ha remarcat que
amb aquesta votació "s’acaba amb l'urbanisme a la carta". Mascaró ha afirmat que les polèmiques ART “no són mecanismes
de reconversió, sinó una trista excusa per urbanitzar zones verges a canvi de res”.

Mascaró, durant la seva intervenció en el ple, ha defensat la modificació definitiva del Pla Territorial de Mallorca perquè
suposa l"a culminació de l’aposta del PSM per un canvi de model territorial basat en la protecció del territori, per un
urbanisme més transparent i per la contenció del creixement". “Arribam al final feliç d’un procés que es va iniciar l’any
2008, i després de la desclassificació d’es Guix”.

“Aquesta modificació és una prova de suport a l’economia d’aquesta terra i pel futur del nostres recursos naturals”. Mascaró
s’ha mostrat satisfeta perquè s’eliminen del PTM els “pelotazos” urbanístics, i per tant ha valorat aquest ple com un dels
més importants de la legislatura.

Ara, es creen cinc Àmbits d’Intervenció Paisatgística (AIP) en zones on es fa necessària una intervenció per millorar el
paisatge seguint les recomanacions del Conveni Europeu del Paisatge al qual el Consell de Mallorca es va adherir l’any 2008.
Aquests AIP suposaran l’aplicació de projectes de recuperació i restauració paisatgística elaborats pel Consell de Mallorca
amb la col·laboració dels ajuntaments, en espais que necessiten intervencions per tal de millorar el paisatge de la zona.

D’altra banda, la modificació del PTM preveu un règim transitori que permeti que els ajuntaments que ja s’han adaptat al Pla
Territorial no s’hi hagin de tornar a adaptar, i suposa eliminar definitivament l’autovia Inca – Manacor i el segon cinturó de
Palma, recollint les propostes ja formulades dins el Pla de Carreteres aprovat a finals de l’any 2009, i apostant per una
mobilitat més sostenible i segura.
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Un nou cas de corrupció: operació 'Claveguera'
 

La fiscalia anticorrupció investiga un nou cas de corrupció, en aquest cas relacionat amb la gestió de residus del Consell
Insular de Mallorca. La recerca policial i judicial se centra en presumptes irregularitats en els pagaments a les empreses
adjudicatàries del servei de recollida selectiva de residus a la part forana. Les irregularitats afectarien a l'època en què l'àrea
de residus estava gestionada per Unió Mallorquina, tant durant la legislatura passada com durant la present legislatura (fins
que UM va ser apartada dels equips de govern precisament pels casos de corrupció).

Les investigacions s'iniciaren en el moment que l'actual equip de Medi Ambient (PSM i INICIATIVAVERDS) detectà
factures i pagaments irregulars. Els dirigents nacionalistes i ecologistes posaren els fets en coneixement dels serveis jurídics
del Consell, que va confirmar les irregularitats i va recomanar posar els fets en coneixement de la fiscalia. Una auditoria
externa també va confirmar els indicis,  i finalment es va interposar una denúncia davant les autoritats judicials.

Ara el cas està en mans de la Justícia, que haurà d'esclarir les responsabilitats penals que es derivin del cas. D'altra banda, en
funció de l'evolució de les investigacions, també s'hauran d'establir les eventuals responsabilitats polítiques derivades dels
fets investigats.
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Biel Barceló: "la coalició PSM-INICIATIVAVERDS pot treure
millors resultats que el BLOC"
 

Biel Barceló ha estat entrevistat avui pel periodista Maties Salom al programa Al Dia, d'IB3 Ràdio. El secretari general del
PSM-Entesa Nacionalista i portaveu parlamentari del BLOC-PSM-Verds ha afirmat que, segons dades d'una enquesta
encomanada pels nacionalistes, la coalició PSM-INICIATIVAVERDS podria millorar els resultats electorals del BLOC per
Mallorca (coalició que va concórrer a les passades eleccions de 2007). Barceló ha assegurat que la recuperació de les sigles
històriques del PSM-EN pot afavorir la recuperació d'una borsa d'electors que l'any 2003 varen votar pel partit nacionalista
però que l'any 2007 no varen votar BLOC.

D'altra banda, Barceló ha afirmat que el paper de la coalició PSM-INICIATIVAVERDS serà decisiu perquè el PP no torni a
governar a Mallorca i a les Illes Balears: "hi ha dues alternatives: que torni el govern del PP, de la corrupció, de la destrucció
del territori, del desmantellament dels serveis públics... o que hi hagi un nou govern progressista i nacionalista. I per
assegurar aquest govern, la nostra opció política serà clau i determinant".

El secretari general del PSM-EN també ha reivindicat la feina feta per l'actual govern de pacte progressista, que ha hagut de
fer front a una situació de greu crisi econòmica i social i també de crisi derivada dels casos de corrupció: "tenint en compte
les circumstàncies, el govern actual ha actuat amb molt bona nota". I s'ha desmarcat de l'estil de govern del PP: "hi ha dues
maneres de governar: la dels grans projectes faraònics, que ja veim on ens duu, i la de cobrir les necessitats de la gent".

Podeu escoltar l'entrevista sencera en l'arxiu adjunt.
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El PSM-EN valora amb prudència l’anunci d’ETA fins que es
demostri l’abandonament total de les armes
 

  

El PSM-Entesa Nacionalista qualifica com a positiu l’anunci d’ETA de cessar la violència, però amb prudència. El secretari
general dels nacionalistes, Biel Barceló, s’ha mostrat esperançat perquè s’iniciï un vertader procés de pacificació al País
Basc però que “ineludiblement passa per l’abandonament  total de les armes per part de la banda terrorista”.

Barceló s’ha mostrar prudent davant el nou escenari que ara es planteja i que confia que dugui la convivència normalitzada i
pacífica al País Basc. “Volem que s’acabi definitivament la violència, però per confiar en les paraules que avui pronuncia
ETA, primer han de demostrar que deixen les armes de forma definitiva”.

Segons el líder dels nacionalistes, aquest és l’únic camí que facilitarà l’obertura d’un nou procés democràtic i pacífic per al
País Basc.
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El PSM-BLOC, única formació que defensa el 31-D com a Diada
de Mallorca
 

La vicesecretària general del PSM-Entesa Nacionalista i portaveu del BLOC en el Consell, Joana Lluïsa Mascaró, ha
lamentat que la resta de les formacions polítiques amb representació insular, PSOE, UM i PP, hagin votat en contra de la
moció presentada pels nacionalistes que pretenia instaurar el 31 de desembre com a Diada oficial de Mallorca.

La moció defensada per Mascaró destaca que "la Festa de l'Estendard commemora l'entrada a la Madina Mayurqa de les
tropes catalanes de Jaume el Conqueridor el 31 de desembre de 1229", i que aquesta festa "commemora, doncs, el naixement
de la Mallorca actual i és la festa civil més antiga d'Europa, ja que data del segle XIII i s'ha celebrat de manera
ininterrompuda fins els nostres dies".

La moció proposava declarar aquesta data com la Diada oficial, i instava que es fessin "les gestions necessàries perquè la data
del 31 de Desembre sigui declarada com a festiu, com a fórmula per a fer-ne partícips de la commemoració tots els ciutadans
i les ciutadanes de Mallorca".

El mallorquinisme polític celebra històricament el 31 de desembre com a Diada Nacional de Mallorca, en record del
naixement de la Mallorca actual, fa quasi vuit segles. L'any 1997 el Consell Insular de Mallorca, presidit per Maria Antònia
Munar, va adoptar la data del 12 de setembre com a Diada, amb l'única oposició del PSM.
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Sampol proposa que TVE incorpori el sistema multilingüe
 

  

Pere Sampol ha registrat avui al Senat una moció en defensa de la promoció i protecció de les llengües minoritzades de
l’estat espanyol. El senador del PSM promou una moció per instar a RTVE a incorporar el sistema multilingüe en la seva
programació habitual de tots els canals d’emissió, així com la incorporació de la opció de visualitzar els programes en versió
original.

Amb aquesta iniciativa, el senador nacionalista pretén impulsar mesures que fomentin el respecte i al promoció del
plurilingüisme en els mitjans audiovisuals públics, posant en valor la seva vocació de servei públic.

“Per desgràcia encara hi ha una incomprensió total cap a la realitat plural lingüística de l’estat espanyol”. Sampol, a més, ha
lamentat que els espectadors ara per ara no puguin escollir la llengua en la volen visualitzar els programes.

En aquest sentit, el senador del PSM ha indicat que aquesta moció neix amb un doble objectiu. Per una part, el sistema
multilingüe ajudarà a la comprensió de la realitat plurilingüe de l’estat. A la vegada que contribuirà a l’aprenentatge de les
llengües cooficials”.

El català al Senat

D’altra banda, Sampol ha recordat que el proper dimarts se celebrarà la primera sessió del Senat on es podrà emprar el català,
i la resta de llengües cooficials, una victòria de la qual el senador nacionalista en va ser partícip molt activament. “És un
avenç important, tot i que insuficient, ja que no es permet el seu ús en tots els espais de participació dels senadors, tan sols en
el torn de defensa de les mocions”. 

Cal recordar que aquest fet es produeix arran de l'aprovació, el mes de juliol passat,  de la reforma del Reglament Intern del
Senat.
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Margalida Vidal és la candidata del PSM-EN a la batlia de sa
Pobla
 

  

El secretari general del PSM-Entesa Nacionalista, Biel Barceló, ha presentat avui públicament a la candidata a la batlia de sa
Pobla, Margalida Vidal, actual secretaria general de l’agrupació municipal. Vidal encapçala, per tant, la candidatura a les
properes eleccions municipals del mes de maig amb l’objectiu de continuar la feina feta pel PSM al consistori en la darrera
legislatura, però sobretot amb propostes d’austeritat.

“Som l’alternativa netament d’esquerres per governar a sa Pobla”. Margalida Vidal assumeix el repte de consolidar la
presència del PSM al consistori “amb molt de respecte i il·lusió, i amb objectius i energies renovades”.

Vidal simbolitza el canvi necessari a la batlia del municipi, així com el relleu natural dins l’agrupació que la recolza
completament per fer possible una majoria netament d’esquerres al consistori.

Biel Barceló, per la seva part, ha destacat la gran feina feta pel regidor del PSM-EN Sebastià Gallardo durant aquesta
legislatura a l’àrea d’Educació, Cultura i Policia, al mateix temps que ha reiterat el suport del partit davant la seva destitució
el passat mes de maig davant l’incompliment per part del batle actual del pacte de govern signat el 2007.

Vidal fa més de 16 anys que milita al PSM-EN de sa Pobla, on ha ocupat diferents llocs de responsabilitat com a regidora al
consistori i secretària d’organització de l’agrupació municipal.
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El Tren Tram arribarà a Mallorca al març
 

  

El conseller de Medi Ambient i Mobilitat, Gabriel Vicens acompanyat del director general de Mobilitat, Antoni Verger, del
cogerent de SFM, Bartomeu Gual, dels batles de Son Servera i de Sant Llorenç, Antoni Servera i Mateu Puigros, i del regidor
d'Artà, Bartomeu Gili, han visitat aquest dilluns les instal·lacions de l'empresa Vossloh a València, per tal de conèixer de
primera mà el procés de fabricació dels Tram Tren que s'implantaran a la línia Manacor-Artà.

 

La primera composició, formada per tres cotxes (maquina-remolc-maquina), arribarà a Mallorca els primers dies del mes de
març, on farà el rodatge pertinent abans d'entrar en servei.

 

A partir del mes de març aniran arribant més unitats, periòdicament, fins a arribar a les sis que s'han encarregat Vossloh. Si
no hi ha impediments, podran entrar en servei a la línia reoberta, a finals d'enguany.

 

De les característiques del Tram Tren destaquen l’aprofitament de la infraestructura que hi ha (utilitza les vies convencionals
dels trens de rodalies i dels tramvies), el confort i l’accessibilitat. Les plataformes d’accés són de “tipus baix” i l’amplitud
de les portes és major que en un tren convencional, cosa que facilita l’accés a les persones amb mobilitat reduïda. Tant les
cabines com les àrees de passatgers disposen de climatització. També hi haurà àrees específiques per deixar-hi les bicicletes.
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Rosselló insisteix en la unificació del sistema d’emergències
 

El conseller de Cooperació Local i Interior, Miquel Rosselló, i el director insular d'Emergències, Guillem Bauçà, han recordat
l'aposta del Departament per a la unificació del sistema d’emergències a nivell autonòmic i a obrir, així mateix, un debat
sobre el finançament dels serveis de prevenció i extinció d'incendis; a la vegada que han demanat responsabilitat i esperit
institucional als distints representants municipals.

El conseller ha basat la seva intervenció en tres premisses. D'una banda ha afirmat que el conveni mitjançant el qual
s'estableix que els ajuntaments destinaran l'1% del seu pressupost al servei de Bombers és molt antic i caldria renegociar-lo;
d'altra banda, ha recordat que no està establert a cap normativa que el Consell hagi d'assumir les competències en matèria de
prevenció, extinció d'incendis i salvaments. I, finalment, ha insistit amb la necessitat d’arribar a constituir un sol sistema
d’emergències a nivell de les Illes Balears i ha recordat les reunions mantingudes amb la conselleria d'Interior del Govern i la
comissió que des de l'estiu treballa en aquesta línia.

El que no es pot fer, en cap cas, és "prendre decisions unilaterals, incomplint els convenis en vigor, atès que els perjudicats
són els ciutadans i ciutadanes d’aquest país". Rosselló ha afirmat, també, que s'ha d'entrar en el debat del sistema de
finançament del servei de Bombers, perquè potser els municipis petits n'haurien de quedar al marge; però sempre fruit de
negociacions i cercant el consens entre totes les parts implicades.

El director insular d'Emergències, Guillem Bauçà, ha remarcat la postura pactista i de recerca de consens, en la línia del
conseller, però ha advertit que, cas de denunciar unilateralment el conveni un ajuntament determinat, els perjudicats són els
ciutadans residents en aquell municipi, als quals se’'s podria exigir, per normativa, que abonassin els serveis prestats pels
Bombers.

Bauçà ha recordat que, a part de Palma, que té servei propi, dels cinc ajuntaments que tenen les competències en sistemes de
prevenció i extinció d'incendis, per tractar-se de municipis de més de 20.000 habitants, només Inca es troba al corrent dels
pagaments i no així els altres quatre: Calvià, Marratxí, Llucmajor i Manacor.
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El PSM de Calvià denuncia que l’Ajuntament emmagatzema una
màquina de projecció que va costar 6.000 euros l'any 2001
 

  

Amb el pretext de l’entrada en vigor del Real Decret 2062/2008 de 12 de desembre que regula aspectes relacionats amb la
tramitació de llicències per fer projeccions, els pagaments dels drets d’autor i els acords amb les distribuïdores de pel·lícules,
l’ajuntament de Calvià tot just ara fa un any va tancar el cinema de Calvià.

El  portaveu de l’agrupació del PSM-EN de Calvià, Jaume Vicens, denuncia que el teatre de Sa Societat, una sala
d’espectacles polivalent, i la resta d’espais escènics del municipi,  estan infructuosament utilitzats per manca d’iniciativa de
l’ajuntament que  presideix Carlos Delgado. Per exemple, dins el magatzem dels trastos hi roman una  màquina de projecció
de cinema que l'any 2001 va costar 6.000 euros.

“Precisament l’entrada en vigor de la normativa de referència hauria de servir per promoure innovacions en els usos que
actualment es fan de les sales d’arts escèniques de què disposa el municipi i no, tal com passa ara, per evidenciar la manca
d’iniciativa denunciada”. El Teatre de Sa Societat, com la resta de sales, només estan operatius gràcies a l’impuls que al
teatre donen institucions com el Consell de Mallorca o la conselleria de Cultura que programen i financien el circuit
d’actuacions que fan les diferents companyies, i també gràcies a la iniciativa de persones i entitats locals sense ànim de lucre
que hi organitzen actes diversos i conferències sense cap suport municipal.

Els infants de Calvià, i també el públic adult, fa un any que s’han de desplaçar a Palma si volen veure projeccions
cinematogràfiques. En aquest sentit, el PSM-EN de Calvià insta de nou l’Ajuntament perquè de manera immediata es posi en
comunicació amb el ministeri de cultura amb l’objectiu de tramitar l’alta del Teatre de Sa Societat com a sala de projecció de
cinema.

Així mateix, instam l’Ajuntament perquè signi un conveni de col·laboració amb les empreses privades que n’estiguin
interessades o directament amb les distribuïdores de pel·lícules a fi i efecte de tramitar, seguint les prescripcions de la
normativa actual, l’adquisició de pel·lícules a les distribuïdores; la recaptació de les taquilles i els pagaments dels drets
d’autor a la SAGE. D’aquesta manera entre la recaptació de les taquilles i un poc de finançament municipal, la projecció de
cinema a Calvià estaria garantida.
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L’impuls emprenedor; la concepció de la cultura com a servei públic; una gestió compartida, amb companyies de teatre i amb
les diferents associacions del municipi, dels espais públics destinats a l’organització d’espectacles i una millor comunicació
amb les institucions especialitzades de Palma, servirien de revulsiu i promoció d’una oferta, en aquest cas cultural, útil per a
la promoció turística del municipi. Tot el contrari de la situació actual marcada per la desídia que tant caracteritza la gestió de
Carlos Delgado.
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Nova programació del Teatre Principal
 

  

Varietat i qualitat. Aquestes són les bases de la nova programació del Teatre Principal d’ara i fins el mes de juliol i que
inclouen espectacles d’òpera, de música simfònica, flamenc, teatre infantil, poesia, i un llarg etcètera.

El plat fort, tal i ho ha destacat el conseller de Cultura Joan Font, és la celebració de la 25 edició de la Temporada d’Òpera.
“És un dels trets diferencials del Teatre Principal”.

La música serà la protagonista un cop més amb un cicle de concerts de l’Orquestra Simfònica i les actuacions de Maria del
Mar Bonet, Pau Riba, Marcel Cranc, entre d’altres de la música independent.

El teatre i la dansa també hi tindran lloc. Per una banda, la programació inclou obres del teatre clàssic com les obres de
Shakespeare de El mercader de Venecia i Somni d’una nit d’estiu. Rafael Amargo passarà també pel Teatre Principal de
Palma amb el seu espectacle Solo y Margo, a més de l’actuació de la companyia Au Ments.

En total 37 espectacles que s’han programat amb un “gran esforç per tirar endavant un projecte que ofereix una programació
de gran qualitat i que satisfarà els interessos culturals de tots els públics”, tal i com ha reconegut el director gerent de la
Fundació Teatre Principal, Guillem Roman.
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El seminari del Grup Blanquerna arranca amb el líder històric
del BNG, Bautista Álvarez
 

  

Aquest dijous va endegar el seminari organitzat pel Grup Blanquerna a l’espai de cultura Can Alcover de Palma. Un punt de
trobada que preveu ser un escenari per compartir les reflexions que aporten els conferenciants i els oients al voltant del valor
dels drets humans i els drets col·lectius en el món canviant del segle XXI.

El primer dia, Jana Baceva, secretària general de l’Aliança Lliure Europea i membre de Rainbow-EFA (Macedònia) ha ofert
una xerrada sobre “Drets lingüístics i drets culturals a la Unió Europea avui”. A continuació, l’històric fundador de
l’organització de la qual va nèixer el Bloc Nacionalista Gallec, Bautista Álvarez, va conversar amb els presents sobre els
drets socials i econòmics i pobles sense estat.

Divendres, és el torn de Grikor Maxakyan, portaveu de la Comunitat Armènia de Catalunya, i Pello Urizar, secretari general
d’Eusko Alkartasuna, qui parlarà sobre els processos de pau, drets dels pobles i resolució de conflictes centrat en el cas del
País Basc.

Per finalitzar, dissabte matí es tractaran els moviments d’extrema dreta, els populisme i els moviments xenòfobs com una
amenaça per als valors democràtics,. Per la seva part, Vicenç Villatoro, escriptor, exdirector de la Corporació Catalana de
Radio i Televisió, i exdiputat de CIU al Parlament català, oferirà una conferència sobre el paper d’Europa dins el debat de la
identitat i la interculturalitat.
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I a darrera hora, el director de la Fundació Ernest Lluch, Ferriol Sòria, parlarà sobre el diàleg i la reconciliació en el cas de
l’apartheid sud-africà, mentre José Antonio Rocamora intervindrà per analitzar la situació del Sàhara Occidental.
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'Als independents amb veu pròpia'
 

He llegit amb atenció l’escrit de n’Oscar Aguilera, portaveu del col·lectiu d’independents AMB VEU PRÒPIA, amb el
mateix interès i respecte com el què ell ha atès la meva explicació sobre el procés de debat i la decisió del PSM de reformular
el BLOC per Mallorca, en una nova coalició electoral amb Iniciativa Verds.

Oscar Aguilera presenta una relació d’arguments per tal de que el PSM es replantegi la seva decisió de coalició electoral i
obrir els acords electorals d’una manera més ample, com pot ésser ara el BLOC.

Com ja explicava en el meu article sobre el procés de debat del PSM, les meves tesis varen ésser àmpliament derrotades,
precisament als diferents òrgans de participació i decisió del PSM vaig defensar la continuïtat del BLOC, així que
personalment comparteix les raons de la Plataforma d’independents.

Ara bé el que defens és que la decisió ha estat presa després d’un llarg debat, amb dades, amb aportacions estratègiques, amb
reflexions serenes i rigoroses, amb honestedat i lleialtat entre companys i companyes. Defenso idò que els acords i opinions
de la gent del PSM és, com a mínim, tan vàlida com el de la resta de gent, i per tant s’ha de respectar.
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Seguir ara, amb el debat de quin tipus de BLOC ha de presentar-se a les properes eleccions no fa res més que afavorir el
bipartidisme i la dreta, atès que aquest debat l’únic que fa ara és donar arguments mediàtics per aprofundir en el missatge de
la fragmentació de l’esquerra nacionalista i ecologista.

La realitat és que la coalició PSM – Iniciativa Verds representa manco partits que el conjunt del BLOC actual, però incorpora
una major coherència programàtica i de projecte polític, i això també compta. La realitat és que el projecte viable ara per
defensar les sensibilitats progressistes, nacionalistes i ecologistes té un instrument amb plenes garanties de recollir amples
suports més enllà dels seus propis militants i simpatitzants. Els independents tenen una indiscutible oportunitat de fer una
gran aportació per fer present la veu de la gent progressista i més compromesa a les institucions, ara, sí de veritat el què
volem i després de més d’un any de debat, és plantar cara al bipartidisme i a la dreta centralista tenim feina què fer, i si la
feim, reeditarem una majoria nacionalista i progressista.
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